
 

 
   

 

 

 
Verslag van de algemene ledenvergadering van Diagned 

gehouden op 17 juni 2016 te Houten 
10.00 – 12.30 uur 

 

  
1. Opening, ingekomen stukken en mededelingen  

De voorzitter, Wim Smit, opent de vergadering en heet alle leden van harte welkom.  
 

2. Verslag ledenvergadering 1 april 2016 
Het verslag wordt zonder opmerkingen vastgesteld. 

 
3. Financiën 2015 

 
a. Jaarrekening 2015 

Omdat de penningmeester niet aanwezig is, licht de voorzitter de jaarrekening 
2015 kort toe. De uitgaven zijn goed binnen de begroting gebleven; er zijn geen 
opvallende zaken. In totaal is er € 16.000 minder uitgegeven dan begroot, dit 

bedrag wordt toegevoegd aan de reserves. Namens de Kascommissie geeft Jan 
Willem Schipper nog een korte toelichting op de bevindingen. De jaarrekening is 
aan de hand van een protocol gecontroleerd en akkoord bevonden. In 
overweging wordt gegeven om de balanspositie voortaan in de jaarrekening van 
Diagned op te nemen, het spaarsaldo van Diagned uit te splitsen over meerdere 
banken (3 in plaats van 2) en om beleid te ontwikkelingen voor besteding van 
het toegenomen eigen vermogen, dat inmiddels 75% van de jaarlijkse 

contributieomvang omvat.   
i. De vergadering keurt de jaarrekening over 2015 goed en verleent het 

bestuur décharge voor het gevoerde beleid.  

 
b. Kascommissie: Kees Andeweg is volgend jaar niet meer beschikbaar voor de 

kascommissie. Mart Rijnen, Thermo Fischer meldt zich aan. Dit wordt met 

applaus begroet.  
 

 
4. Stand van zaken actuele onderwerpen 

 Marie-Hélène Schutjens geeft een overzicht van de ontwikkelingen rond de 
nieuwe Europese wetgeving voor IVD. Diagned zal in het najaar een aparte 
voorlichtingsbijeenkomst beleggen.  

 Ontwikkelingen en commotie rondom diabetes testmaterialen. Mirjam de Bruin 
schetst de ontwikkelingen op dit vlak.  
Zie voor de inhoud de presentatie, te vinden op het besloten gedeelte van de 
website, onder leden/ledenbijeenkomsten/17 juni 2016.  

 
 

5. Wat verder ter tafel komt / rondvraag  

Er is niets voor de rondvraag, anders dan dat wordt geattendeerd op de gadgets 
(pennen en blokjes) die via MedTech Europe zijn ontvangen in verband met de 
MedTech week die deze week wordt georganiseerd in Europa.   
Wim Smit dankt iedereen voor de aanwezigheid en nodigt iedereen uit om deel te 
nemen aan de workshop onder leiding van Henk Jan Out.   
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Themagedeelte 
 
“Marktontwikkelingen: wie/wat doorbreekt de trends?” 
 

Een interactieve workshop over ondernemen in de IVD-branche in een veranderende 

wereld en een stagnerende zorgmarkt.  


